
Z á p i s n i c a 

z 5. riadneho zasadnutia OZ obce Hriadky, konaného  

 08.09.2020 o 17:00 hod 

 

Prítomní:   Ján Vincenčík – starosta obce,  Katarína Bobelová – pracovníčka OcÚ 

                   

      Poslanci: 

      Vladimír Beneš   

                  JUDr. Anna Jacková                 

       Peter Pešta 

                   

Neprítomní:  Ján Hohoš - neospravedlnený 

           Mgr. Michal Danko  - neospravedlnený 

  

Občania: Viď prezenčná listina 

 

Návrh programu na dnešné zasadnutie vyvesený na úradnej tabuli obce a webovej stránke 

obce dňa 04.09.2020 (obsah Pozvánky tvorí navrhovaný program).  

 

Bod č.1 - Otvorenie 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Hriadkach otvoril a viedol starosta obce, p. Ján 

Vincenčík, ktorý privítal prítomných poslancov a občanov. Ďalej starosta skonštatoval, že 

z piatich poslancov sú prítomní traja, čiže nadpolovičná väčšina, teda OZ je spôsobilé rokovať 

a uznášať sa.  

 

Bod č. 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení poslanci:  p. Beneš a JUDr. Jacková 

Za zapisovateľa bola určená p. Katarína Bobelová 

 

Bod č. 3 – Schválenie programu 

 

Starosta predložil návrh programu dnešného rokovania:  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Voľba hlavného kontrolóra 

5. Návrh rozpočtu na rok 2020 

6. Bioelektra Horovce – Informácia (Zariadenie pre materiálové zhodnocovanie odpadov 

Horovce) 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

a požiadal prítomných poslancov o doplnenie alebo predloženie pozmeňujúcich návrhov 

programu dnešného zasadnutia.  



JUDr. Jacková požiadala, aby do programu bol vložený bod – Návrh na začatie konania vo 

veci ochrany verejného záujmu. 

Navrhovaný bod bude vložený do programu pod. č. 7 a ostatné body sa posunú. 

Po doplnení programu  pre dnešné rokovanie zastupiteľstva  starosta predložil  program, 

ktorým sa dnešné zasadnutie zastupiteľstva bude riadiť  

1.  Otvorenie zasadnutia 

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3.  Schválenie programu 

4.  Voľba hlavného kontrolóra 

5. Návrh rozpočtu na rok 2020 

6. Bioelektra Horovce – Informácia (Zariadenie pre materiálové zhodnocovanie odpadov 

Horovce) 

7. Návrh na začatie konania vo veci ochrany verejného záujmu 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Záver 

 

a dal o programe hlasovať : 

Hlasovanie:  

Za : 3 (JUDr. Jacková, p. Beneš, p. Pešta) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Starosta konštatoval, že program bol jednomyseľne schválený. 

 

 

Bod č. 4– Voľba hlavného kontrolóra     

 

Starosta privítal prítomných uchádzačov o funkciu hlavného kontrolóra, a to JUDr. Martina 

Galgoczyho, Ing. Ladislava Hohoša, Ing. Rokytovú. Prítomná bola aj auditorka obce Ing. 

Podolcová. Následne starosta oboznámil prítomných, že priebeh voľby hlavného kontrolóra je 

plne v réžii OZ. Následne vyzval poslancov, aby prešli k tomuto bodu. 

 

Na zloženie volebnej komisie OZ v Hriadkach určuje JUDr. Jackovú, p. Beneša a p. Peštu. 

 

Hlasovanie za volebnú komisiu: 

 

Za : 3 (JUDr. Jacková, p. Beneš, p. Pešta) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

 

Za členov volebnej komisie boli určení JUDr. Jacková, p. Beneš a p. Pešta.  

Jednomyseľné za predsedu volebnej komisie si poslanci určili JUDr. Jackovú. 



 

Starosta konštatoval, že „Volebná komisia“ bola jednomyseľne odsúhlasená. 

Volebnej komisii boli odovzdané materiály k voľbe kontrolóra. 

 

JUDr. Jacková : Budú rozdané hlasovacie lístky. 

 

Starosta: Poprosím ešte, aby ste oznámili koľko bolo prihlásených uchádzačov a dať im 

možnosť na krátku prezentáciu. 

 

JUDr. Jacková prečítala záznam z otvárania obálok. 

 

Následne dostali slovo prihlásení kandidáti na funkciu hlavného kontrolóra. 

 

Prvý vystúpil JUDr. Martin Galgoczy – predstavil sa prítomným a informoval ich o svojom 

terajšom pôsobení na mestskom úrade v Trebišove. Má ukončené právnické vzdelanie 

a s účtovníctvom a celkovou agendou bohaté skúsenosti, keďže je hlavným kontrolórom 

v troch dedinách a zároveň pôsobí aj aj ako poslanec vo Veľkých Ozorovciach. 

Víziou je usmerňovať, kontrolovať a spolupracovať tak, aby obec fungovala a zároveň 

predchádzala chybám. 

Oslovil prítomných poslancov a občanov, že ak majú nejaké otázky, nech sa kľudne pýtajú. 

Nikto nemal žiadnu otázku. 

 

Druhý vystúpil Ing. Ladislav Hohoš – v stručnosti povedal, že je tiež stotožnený s tým, aby 

bol v obci bezkonfliktový stav a ostatné už vysvetlil OZ, keďže ich pozná a stretáva sa s nimi. 

Ostatné nemá čo dodať. 

 

Ako tretia vystúpila Ing. Rokytová: Predstavila sa prítomným, oboznámila ich so svojou 

bohatou praxou a skúsenosťami s účtovníctvom a ekonomikou, keďže tiež robí kontrolórku 

pre iné obce. Podotkla, že si všimla, že obec nemá schválený rozpočet, že to treba riešit. 

 

Po krátkych prejavoch uchádzačov o funkciu hlavného kontrolóra bola za zapisovateľku 

volebnej komisie navrhnutá pracovníčka OcÚ Katarína Bobelová. Za predsedu volebnej 

komisie JUDr. Jacková. 

 

Hlasovanie za zapisovateľku a predsedu volebnej komisie: 

 

Za : 3 (JUDr. Jacková, p. Beneš, p. Pešta) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

  

Jednomyseľné za zapisovateľku volebnej komisie bola odsúhlasená p. Bobelová a za 

predsedu volebnej komisie JUDr. Jacková. 

 

Následne prešlo k samotnej voľbe, ktorá prebehla tajným hlasovaním. 



Z volieb je vytvorená zápisnica, ktorá je uschovaná pri hlasovacích lístkoch v kancelárskych 

priestoroch OcÚ. 

 

Za hlavného kontrolóra obce Hriadky pre obdobie rokov 2020 – 2026 bol s počtom troch 

hlasov zvolený Ing. Ladislav Hohoš. 

 

 

Uznesenie č. 12/2020 

Na základe výsledkov volieb na hlavného kontrolóra obce Hriadky pre obdobie rokov 2020 – 

2026 bol zvolený Ing. Ladislav Hohoš. 

Starosta dal hlasovať: 

Hlasovanie: 

Za : 3 (JUDr. Jacková, p. Beneš, p. Pešta) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Starosta konštatoval, že uznesenie č. 11/2020 bolo jednomyseľne schválené. 

JUDr. Jacková: Očakávame, aby funkcia hlavného kontrolóra nebola len formálna, ako 

doposiaľ.  

Ing. Podolcová: Podotýkam, že je potrebné vyhotoviť plán  kontrol a úloh 

 

Bod č. 5 – Návrh rozpočtu na rok 2020   

 

Tak ako už na predchádzajúcich zasadnutiach OZ, aj tentoraz starosta vyzval prítomných 

poslancov, aby sa k rozpočtu na rok 2020, vyjadrili, nakoľko je potrebné ho schváliť.  

 

JUDr. Jacková: budeme čakať na schválenie kontrolóra 

 

Starosta: Rozpočet som dával na schválenie ešte koncom roka 2019, kedy obec ešte mala 

kontrolórku a zároveň bolo vypracované stanovisko kontrolórky obce k rozpočtu na rok 2020. 

Takže pani poslankyňa nehraj tu divadlo, neskrývaj sa za kontrolóra, pretože Váš postoj je 

jasný, čiže rozpočet neschváliť a vytvárať čím väčšie problémy pre obec a pre starostu. 

Napĺňate toto, čo ste vyhlásili na začiatku volebného obdobia „nič mu neschválime“. Ale obec 

nie je moja, Vy ubližujete obci a jej občanom. 

 

 

Uznesenie č. 13/2020 

OZ odmieta rokovať o tomto bode „Návrh rozpočtu na rok 2020“ z dôvodu, že nie je 

vypracované stanovisko hlavného kontrolóra. 

 

 



Starosta dal hlasovať: 

Hlasovanie: 

Za : 3 (JUDr. Jacková, p. Beneš, p. Pešta) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

Starosta konštatoval, že uznesenie č. 12/2020 bolo jednomyseľne schválené. 

 

 

 

Bod č. 6 - Bioelektra Horovce – Informácia (Zariadenie pre materiálové 

zhodnocovanie odpadov Horovce) 

 

 

Starosta oboznámil prítomných, že mu bolo emailom aj prostredníctvom letáku do schránky, 

ktoré nosili aktivisti po našej obci oznámené o tom, že sa neďaleko našej obce chystá 

vybudovanie zariadenia pre materiálové zhodnocovanie odpadov Horovce – Bioelektra 

Horovce. Konkrétnejšie je všetko rozpísané na stránke obce Horovce – čo by to mohlo 

priniesť. Len tak na okraj podotýkam, že sa jedná o 100 000 ton odpadu ročne a bolo by to 

riadené Poľskou technológiou. 

 

Starosta požiadal poslancov, aby povedali svoj názor k predmetnej veci. 

 

JUDr. Jacková – zbytočne sa vyjadrovať na základe letáku 

 

Poslanci zobrali informáciu ohľadne zámeru Bioelektra Horovce na vedomie a ďalej o ton 

jednať nechcú.  

 

Hlasovanie za to, že túto informáciu zobrali poslanci na vedomie: 

 

Za : 3 (JUDr. Jacková, p. Beneš, p. Pešta) 

Proti : 0 

Zdržal sa : 0 

 

 

Bod č. 7 – Návrh na začatie konania vo veci ochrany verejného záujmu 

 

JUDr. Jacková prečítala materiál, ktorý bol doručený na OcÚ v Hriadkach, dňa 08.09.2020 

žurnalizovaný pod č.    137/2020, adresovaný obecnému zastupiteľstvu a materiál je 

uschovaný u JUDr. Jackovej.  

 



Predmetom bolo, že pán starosta Ján Vincenčík si nesplnil zákonom stanovenú povinnosť 

ohľadom podania si majetkového priznania a OZ dáva návrh na začatie konania vo veci 

ochrany verejného záujmu voči starostovi Jánovi Vincenčíkovi. 

 

Starosta : Majetkové priznanie za rok 2019 je podané - je žurnalizované v knihe došlej pošty 

dňa 18.03.2020 pod č.j. 44/2020. Svoju zákonnú povinnosť som si splnil. 

 

Keďže z miestnosti odišiel bez ospravedlnenia jeden z poslancov (Peter Pešta), obecné 

zastupiteľstvo nebolo uznášania schopné, preto starosta rokovanie ukončil. 

 

 

Na záver starosta obce poďakoval prítomným poslancom a občanom za účasť. 

 

 

 

Prílohy:  

- Pozvánka zo dňa 08.09.2020 

- Prezenčná listina poslancov a občanov 

    

V Hriadkach, 11.09.2020 

Overovatelia :  p.  Beneš        ...........................            Vincenčík Ján, starosta .......................... 

                        JUDr. Jacková     ..........................                   

 

Zapisovateľka :  Katarína Bobelová  ....................................... 

 

   

          

            

 

       

 

 

 

 


